
Protokoll för Boholmarnas Vägförening årsmöte torsdag den 7 mars 
2013 i Dörby församlingshem, Smedby. 
 
 

1. Vice ordförande Johnny Blocksjö hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 
 

2. Föredragningslista godkändes. 
 

3. Till ordförande för mötet valdes Johnny Blocksjö. 
 

4. Till sekreterare valdes Mia Hasselgren. 
 

5. Att justera årsmötets protokoll valdes Christer Sundström och Staffan Roth. 
 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse och kassörens redogörelse för föreningens 
ekonomi 2012 godkändes av årsmötet. 
 

7. Föreningens revisor föredrog revisionsberättelsen som godkändes av årsmötet 
och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2012. 
 

8. Årsmötet beslutade att behålla samma årsavgift även för 2013.  Årsavgiften ligger 
på 900 kr. 
 

9. Till ordinarie styrelseledamöter på 2 år valdes Staffan Roth och omval 1 år Lena 
Björkman. Till suppleanter på 1 år valdes Anna Thore och omval Annika 
Sundström. 
 

10.  Till föreningens ordförande på 1 år valdes Hans Sjögren. 
 

11. Till revisorer omval 1 år Claes Svensson och Kjell Karlsson. Revisor suppleant 
omval 1 år Hans Jonsson. 
 

12. Till firmatecknare år 2013 valdes ordförande och kassör var för sig. 
 

13. Som tillsyningsman omval 1 år valdes Jan Petersson. 
 

14. Som sammankallande i midsommarfestkommittén på Sjöslätten valdes Tobias 
Karlsson. 
 

15. Som områdesansvariga för kustmiljö m.m. omval 1 år valdes Sjöslätten Tobias 
Karlsson, Kungsholmen Christer Johansson, Fredagsön  Niklas Lennqvist, Styrsö 
Lennart Fransson. 
 

16. Som lekplatsansvarig valdes Mantre Öjersjö på 1 år. 
 

17. Till valberedningen omvaldes Jimmy Samuelsson och Ulf Nilsson. 
 

18. Styrelsearvoden beslutades bibehållas med 250 kr. 



19. Ramen för kostnadsersättning till tillsyningsmannen beslutades höjas från 3000 
kr till 4000 kr. 
 

20. Styrelsens budgetförslag för 2013 föredrogs av kassören. Årsmötet godkände 
budgetförslaget, se bilaga. 
 

21. En redovisning av resultaten från enkäten beträffande ny byggplan för 
Boholmarna föredrogs av representanterna från Samhällsbyggnadskontoret 
Björn Carlswärd och David Frankel.   
Frågor diskuterades: Hur ska vi behålla karaktären?  Hur ska området utvecklas? 
Den moderna stora familjen skapar nya behov? Vad vill vi med våra 
grönområden?  
Mötet hade många frågor kring avvikelser i bygglovsärenden. 
Tidplan för ändring av byggplanen var inte satt vid dagens datum. 

 
22. Johnny Blocksö redovisade utredningen och det fortsatta trafiksäkerhetsarbetet 

som tagits fram i samarbete med Tyréns i Kristianstad. 
 

23. Lena Björkman rapporterade om möjligheterna med fiberoptiskt bredband för 
Boholmarna. Det kommer att bildas en grupp som kommer att arbeta vidare med 
att ta fram ett kostnadsförslag och samla in intresseanmälningar. 
 

24. Städning av grönområden beslutades till söndagen den 21 april 2013. 
 

25. Frågor gällande samordning av muddring togs upp och det beslöts att Henrik 
Hasselgren och Lena Björkman skulle ta kontakt med Länsstyrelsen gällande 
samordningsfrågor.  
På Sjöslätten finns en asfalterad p-plats för besökare denna var inte skottad nu i 
vinter vilket innebar svårigheter för besökare att hitta parkering.  
 

26. Ordföranden tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
Johnny Blocksjö  Mia Hasselgren 
Mötets ordförande  Mötets sekreterare 
 
 
 
 
 
Staffan Roth   Christer Sundström 
Justeringsman  Justeringsman  
  


